
Kmetijska zemljišča
že kupljena

Glede na namigovanja, češ da so nekateri kmetje
že kupili arondirano zemljo, je predsednik podruž-
nične Kmečke zveze Polhograjskih dolomitov pred
dnevi pojasnil:

»Kolikor vem, je do zdaj ni še nihče kupil. Vsa
stvar je še na sodišču. Nekateri kmetje se zdaj o tem
dogovarjajo. Vsa stvar bo dokončno jasna šele čez
kak mesec«

Po podatkih občinskega komiteja za kmetijstvo in
gozdarstvo, so kmetijska zemljišča, ki so bila v upo-
rabi Ljubljanskih mlekarn v februarju že kupili trije
kmetje, cenitev za četrtega pa je v teku. Dva imata
že overovljeni pogodbi na davčni upravi, plačala pa
sta tudi že prvi obrok kupnine in prvo tretjino davka
na prepis zemljišča.


